
Здравейте ! 

Казвам се Венцислав Капсъзов от гр.Бургас на 26 год., безпокоя 

ви отностно един лекар който ми върна надеждите за нормален 

живот и това е най-малкото и може би за момента единствен жест 

към него с който мога по някакъв начин да му благодаря. 

Извинявам се предварително , че ви безпокоя и занимавам с 

моите здравословни истории и медицинско минало, но смятам, че  

по този начин по някакъв начин ще изразя благодарност към 

доктора и ,че ми спестява дългогодишните лутания, обикаляния и 

най-вече годините които аз изгубих в търсене на решение на моя 

здравословен проблем , на хора които имат такива, а знам , че не 

са малко. 

Моето медицинско досие започва от 4 годишен за което ще 

приложа нужните епикризи и лекарски становища за 

доказателство. 

По възможност ще се опитам да разкажа за здравословните ми 

проблеми по най –кратък начин ,със собствени думи а за по 

подробна информация може да прегледаде епикризите, макар и 

да са едва 80% от които имам но са най-важните. 

На 4 години ми откриват Остра лимфобластна левкимия, и бях 

лекуван и излекуван в ИСУЛ–София, на 10 год, бях напълно 

излекуван за което също съм благодарен на докторите които ми 

помогнаха да преборя тази коварна болест. Продължих един 

нормален живот без никакви здравословни  каквито и да е 

проблеми, напълно здрав. След навършването ми на 14 год, аз и 

семейството ми забелязахме ,че стъпалата ми започват леко да се 

деформират и се върнахме в същата болница , да ме прегледат и 

установят причината и излекуват. Тогава ми бе поставена 

следващата диагноза Хередитарната атаксия на Фридрайх   

(неврологично заболяване което е изразено в долните крайници), 

за което докторите предполагаха ,че евентуално е наследтвено 

заболяване и не предложиха никакво лечение а ни казаха да ги 

наблюдаваме , тъй като са в ремисия и в бъдеще ако се 

деформират повече и би могло да се предприеме лечение. И така 

моя живот продължи, движих се с лека неправелна походка но 

почти не забележима, завърших средното си образовани, записах 

се за фисше, учих,работих ,бях и на студенска пригада в 

Америка, вообще колкото повече се движих толкова по-добре се 



чувствах, единствено ме коплексираше походката ми и това ,че 

стъпалата ми бяха малки и никога неможех да си взема желаните 

обувки,маратонки , поради простата причина ,че стъпалата ми 

бяха 38 номер а не правиха толкова малки хубави модели и това 

ми бе най-големия проблем който се бях примирил ,че никога 

няма да се реши. И така до 21 години когато претърпях 

катастрофа и имах множество травми ( Съчетана травма-глава 

крайници.Импресионни фрактури на черепния свод в челна и 

париетална област.Фрактура на двете подбедрици, на дясната 

подбедрица липсваше 7 сантиметра от главната кост.) които ме 

приковаха на легло до ден днешен. 

Бяха ми извършени множество операции във Варна в 

УМБАЛ"Св.Анна" и в часна клиника в Варна Еврохоспитал а 

също така и 2 пъти в Пирогов София. 

След 3 години лечение,множество операци , много болки и 

страдания отново успях да преодолея всичко и травмите 

зараснаха и въстановиха, и тогава се зблъсках със следващите 

здравословни проблеми, след като се събуди  така да се каже 

откритото ми заболяване в детска възраст " Хередитарната 

атаксия на Фридрайх  " и стъпалата ми започнаха много барзо да 

се деформират  след няколко месеца след всички други травми и 

лечения които изтърпях, включително един външен Фиксатор 

който бе на крака ми 1година и половина за да се одължи 

липсващата главна кост, една операция която спаси крака ми от 

ампотация и бе извършена от доктор Мирослав Живков в 

гр.Варна , на когото също много съм благодарен. Обърнах се към 

него за проблема ми за стъпалата и той предложи да ги изправя 

по същия принцип със Външни Фиксатори и ме уверяваше ,че 

няма друг медицински вариант за решаване на проблема, но аз 

отказах след като ми го каза защото веднъж претърпях такъв  вид 

Външен Фиксатор и знаех какви са болките, 1 година и половина 

24часа с огромни нетарпими болки а и за предишното ми 

заболяване от Левкимията не ми позволяваха обезболяващи, това 

бе главната причина да откажа и другата бе ,че аз и моето 

семейство не располагахме с такива финансови средства за 

закупуване на въпросните Външни Фиксатори които струваха 22 

хиляди лева, а не поема здравната каса , а и всички досегашни 



операци с металите които бяха исползвани и трябваше да 

закупим парите ни бяха свършили. 

Но това не ме отказа и започнах голямата борба с търсене на 

доктор който да ми помогне и излекува, търсих къде ли не , ходих 

на прегледи почти във всички най-добри и известни клиники в 

България , при най-добрите им специлисти но уви където и да 

идех или предложението им бе да се върна при доктор Живков и 

,че това е варианта или казваха просто ,че не могат да ми 

помогнат и някои други варианти в които казваха ,че ще ги 

изправят но няма да мога да движа крайниците си и т.н. обикалях 

и търсих начин близо 2 години и без успех, 2 години минаха на 

празно но не се отказах и не спрях да търся вариянт . 

Нито докторите през които минах нито в интернет имаше някаква 

полезна информация или насока за доктор който би могъл да ми 

помогне в България освен вариянта на др. Живков.Тогава реших 

да търся решение в чужбина , рабрах за програмата Лечение в 

чужбина от Здравната каса и ми дадоха докоменти с инструкци 

какви докоменти да располагам и с условията за кандидатсване и 

си мислих ,че имено Здравната каса или Здравното министерство 

ще ме насочи каде да отида ,коя Държава ,клиника,специалисти,  

но уви сблъсках се с обърканата система която още с първото си 

ословие затваря вратите на всеки един желаещ болен да потърси 

помощ и решение на здравословния си проблем , макар и всички 

други докоменти да имах ,като епикризи,становища ,препоръки и 

покривах всички изиквания, още първото условие което нямах 

единствено като докоментация бе имено, че сам трябва да 

избереш държава ,лечебно заведени, да си отишъл, да те 

прегледат там специалисти, да дадът лекарско становище,мнение, 

подробно описание на нужната операциа,дата на приемане ,сума 

и т.н..  а аз нямах нито познания,нито информация нито 

финансова възможност как и каде да отида ..  

Благодарение на мой приятел в Германия, който ми помогна да 

отида до там,посрещна всичките ми разходи, ангажира се и 

намери добра клиника с много добри специалисти в областа 

нужна за моето лечение, което бе много трудно и за него ,човек 

който живее от 7 години там, но все пак успя и само за прегледа 

чаках близо 3 седмици и то по чудо ме приеха толкова бързо, 

защото за подобни прегледи там се чака и по 3-4 месеца, а  цената 



която струваше прегледа при 2 специалиста ,единия неврохирург 

а другия Хирург Ортопед, бе около 1000 евр. , и незнам колко са 

хората които могат да си позволят това за да изпълнят критерия 

от 1-то условие и така ли трябва да е ?.  

След като се върнах с нужната документация , и най - вече с 

доказателство ,че все пак има лечение и вариянт за моя 

здравословен проблем, който ми предложиха в Германия и 

гарантираха ,че с по една операция на двете стъпала и след 3 

месеца в гипс ще бъда излекуван, събрах всички нужни 

документи и ги дадох на един доктор от град Бургас" 

 др.Иван Зайков  ,доктор на който изкрено съм му благодарен за 

съдействитето и насоките с които ми е помагал, множествените 

часни прегледи които ми е извършвал и никога не ми е поискал 

някакви пари или каквито и да било други облаги, чест на такива 

доктори но за жалост не компетентен точно по моя пролем но 

въпреки това ми е помагал многократно." за да ги провери и да 

види какво решение и операция ми предлагат в Германия, след 

дни ми се обади каза ,че познава един Доктор който може да 

извърши съшата операция и в България и веднага ми ореди среща 

с него, след като ме прегледа и потвърди ,че може да е извърши и 

въпреки ,че бях подал докоментите за кандидастване за лечение в 

чужбина веднага се съгласих да ме оперира и 2 седмици след като 

ме прегледа ме оперира и всичко мина успешно. 

Казва се др. Йордан Вълешков от гд.Плевен 

 Специалист: Хуманни лекари, Ортопедия и травматология в 

гр.Плевен "Университетска Многопрофилна Болница за 

Активно Лечение-д-рГеорги Странски"- Клиника по 

ортопедия и травмотология. 

Това е доктора който върна живота ми, всички надежди,мечти и 

ми подари нови ,прави стъпала, той не само ми изправи стъпалата 

а ме отърва от това да бъда затворник на собственото ми тяло, 

отърва ме от един проблем който имах почти цял живот и ми бе 

най-големия проблем,коплекс, сега имам хубави прави 

стапала,големи около 41 номер и мога да си намеря каквито 

модели обувки пожелая, остава да изтърпя около 3 месеца ,да 

паднат отоците и да калцират добре и като свалят гипса да 

проходя.  



Надявам се ме разбирате и защо искам да благодаря на този 

доктор, незнам дали някога ще мога да му се отблагодаря, но 

знам , че имено такива лекари специалисти в точно в тази област 

в България трябва да се ценят и мотивират за да продължат да 

работят в България, защото имаме нужда от такива, аз 

продължение на 2 години ,само аз си знам през какво преминах за 

да попадна на него и да го открия, самото му отношение, 

загриженост, без веднаш да поиска финасова или каквато и да 

било друга форма на рушвети, по същия начин както д-р.Зайков,  

а съм бил къде ли не ,при какви ли не доктори, това са 2 -мата 

лекари които никога не са поискали 1 стотинка, просто не 

намирам думи да опиша, даже при самите операции се 

използваха едни инпланти игли,които придържат стъпалото да не 

се изкриви до зарастването му на пълно и които здравната каза не 

поема а цената от фирмата която ги предлага бяха по 700лв за 

единия крак и както споделих на доктора, че сега имам само 

1000лева той е отишал и помолил фирмата да направят отстъпка 

и да ми ги дадът за по 500 лв.. кой друг би го направил кой? Няма 

такав лекар друг в България, макар с моя опит така да се изкажа, 

и цял живот обикаляне по болници никога не съм срещал по 

добър, загрижен, честен и човечен лекар. А другото което е в моя 

случай не само ми върна живота и подари нови стъпала, знам че 

няма да разберете какво значи това за мен но и спести на 

Здравната каса близо 22 хиляди евро което срува в Германия, 

защото ако не бе той, ако не бе се наел да ме оперира, или ако не 

бе се справил най– лошия вариянт , тогава Здравната каса нямаше 

как да не ме одобри, надявам се ме разбирате какво искам да ви 

обесня. 

Затова ви моля по някакъв начин да го наградите ,мотивирате и 

признаете за признателност и благодарност, затова ,че за мен е 

един,единствен специалист в тази област, надявам се да има и 

други но незнам защо аз не открих, и другото да направите нещо 

по въпроса да може да има информация за таккива специалисти , 

за да не си губят годините други пациенти нуждаещи се от такова 

лечение с такива здравословни проблеми, а знам ,че има и не са 

един или 2 лучая, лично аз сам виждал много момчета и 

момичета с проблеми с стъпалата. 

 



Още веднъж се извинявам ,че ви обезпокоих и занимавах с мойте 

проблеми и ще ви помоля да направите нещо по въпроса , 

наградете д-р. Йордан Вълешков , нека има подробна 

информация за такива специалисти за да могат пациентите бързо 

да могат да се упътят и решат пролемите си и да не си губят 

годините в търсене на решение. 

  

Пожелавам ви всичко най-хубво, много здраве на вас и вашия 

екип. 

 

 

                                                       Венцислав Красенов Капсъзов 
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